
ZBOR OBČANOV V ZADVORU

Že dolgo ni bilo tako uspešnih zborov občanov, kot so
bili zadnji in je bila na njih glavna točka razprave samo-
prispevek. Zborov občanov se je udeležilo v Dobrunjah 40
ljudi, v Zadvoru 80, v Sostrem 36, v Podmolniku 26, v Pod-
lipoglavu 22 in Češn jicah — Zagradišču 17; vsega torej 211
oz. okrog 10% vseh volivcev. Če gledamo samo odstotek in
število volivcev, je to pravzaprav malo; ker pa je pri nas
običaj, da pride iz vsake družine — ali še bolje iz vsake
hiše, kjer sta tudi po dve družini — na zbor le po eden voli-
vec, lahko rečemo, da so.zadnji zbori zajeli okrog 80 —
85% vsega prebivalstva. Če pa prištejemOj da so bin poleg
zborov še sestanki staršev vseh učencev OS Toneta-Toma-
ža, da je imela mladinska organizacija konferenco, na ka-
teri so mladi razpravljali o samoprispevku, pa da so prav
take konference imeli tudi Turistično društvo, politični
aktiv in osnovna organizacija ZK, potem lahko trdimo, da
so vsi prebivalci krajevne skupnosti Zadvor seznanjeni s
samoprispevkom.

Razprave so bile na vseh sestankih pozitivne in nobena
od navedenih sredin ni imela negativnega mnenja. Proti
nekdanjim zborom volivcev, predvsem ob uvedbi prvega
samoprispevka, ki so bili zelo burni in so se občani odlo-
čali z dvomom, ali bodo prispevana sredstva res porabl-
jena za šole in vrtce, so se na sedanjih zborih odločali ob-
čani soglasno za prispevek in pozdravljali poročilo, v ka-
terem je navedeno, koliko šol je bilo do sedaj zgrajenih s
prispevki občanov.

Izražena je bila skrb, da se z denarjem dovolj skrbno go-
spodari, da se ne razsipa in da stroški upravnega aparata,
propagande in drugega niso previsoki. Izražen je bil tudi
protest proti vsem prerazkošnim gradnjam vrtcev in šol,
na katerih se po mnenju občanov arhitekti preveč izživl-
jajp in si gradijo spomenike. Izražena je bila zahteva, naj
se gradi čimveč tipskih objektov, da bi bila gradnja čim
cenejša, seveda pa ne na škodo solidarnosti gradnje.

Zbori občanov so> izrazili tudi hvaležnost in priznanje,
da je bilo mogoče le v solidarnostni akciji vseh Ljubljan-
čanov zgraditi pri nas šolo in vrtec in da smo dolžni tudi v
bodoče solidarno podpirati in na referendumu izglasovati
predlog za uvedbo novega samoprispevka.

Značilmo za zadnje zbore občanov pa je, da je bilo navzočih
preraalo mater, ki še nimajo urejenega varstva otrok. Kljub temu
so občani ugotavljali, da je naš vrtec že prenatrpan, da sicer ni-
mamo pravice zahtevati iz teh sredstev razširitev vrtca, vendar pa
je bil sprejet sklep nekaterih zborov, da velja osnovati odbor, ki bi
pripravil vse potrebno za razširitev našega vrtca, saj pred sedan-
jim, ki varuje 82 malekov, čaka že 70 otrok, ki nimajo varstva.
Tudi to je dokaz, kako je potrebna solidarnost, da bi bilo zgraje-
nih čimveč mest za naše malčke.

Na zborih občanov so razpravliali še.o vodovodu in kanalizaeiji
v Dobrunjah, o nemogoči elektriki v Češnjicah, Zagradišču, Sa-
dinji vasi, Šentpavlu, Podlipoglavu, Podmolniku, ugotavljali, da
ni dosti boljša v Zadvoru in Sostrem, gnvorili o nemogoči situaciji
zaradi čraih gradenj, ki se že pet, nekatere pa celo deset let ne
premaknejo z mrtve točke, o urbanizaciji krajevne skupnosti, o
kmetijskem vprašanju in zakonu o zemljiščih, o onesnaženju oko-
lice in zraka. Vse razprave so bile plodne in tvorne in zadolžujejo
vse delegate in politične organizacije krajevne skupnosti kakor
tudi občinske in mestne oblastne organe ter komunalne organiza-
cije, da o postavljenih vprašanjih čimprej store svojo dolžnost.
No, o vsem tem kaj več kdaj drugič.

Iz dosedanjih razprav je razvidno, da bodo občani krajevne
skupnosti Zadvor glasovali za prispevek, s to svojo solidamostjo
pa tudi zadolžili vse odgovome, da težave, ki nanje opozarjajo ob-
čani, čimprej rešijo v korist vseh prebivalcev.
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